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ELŐTERJESZTÉS 
 

a Képviselő-testület 2018. november 23-i nyilvános ülésére 
 
Tárgy: Beszámoló a polgármester és az alpolgármesterek fontosabb   

tárgyalásairól, valamint a Képviselő-testület lejárt határidejű 
határozatainak végrehajtásáról 

  
Előterjesztő: Dobó Zoltán polgármester   
 
Előkészítette: Önkormányzati és Igazgatási Iroda 
 Döméné Domonkos Bernadett önkormányzati ügyintéző  
 
 
 

TISZTELT KÉPVISELŐ-TESTÜLET! 
 
 
Dobó Zoltán polgármester fontosabb tárgyalásai és programjai:  
     
  

2018. október 17. Ifj. Erdei Istvánnal, az E.R.T. Autósport Egyesület 
elnökével és Rédli Károllyal, a Tapolca Kft ügyvezető 
igazgatójával folytattam tárgyalást jótékonysági 
rendezvény megszervezésével kapcsolatban. 

2018. október 17. Állampolgársági esküt vettem ki.  

2018. október 17. Császár Lászlóval, a Tapolcai Deák Jenő Kórház 
gazdasági igazgatójával és Gáspár Andrással, a Tapolcai 
Városgazdálkodási Kft ügyvezető igazgatójával 
folytattam megbeszélést a Szász Márton Általános Iskola 
fűtésének problémájával kapcsolatban.  

2018. október 17. Szabó Csabával, a Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi 
Személy oktatási igazgatójával folytattam megbeszélést. 

2018. október 17. A XIV. Országos Ügyfélszolgálati Konferenciát nyitottam 
meg a Hunguest Hotel Pelionban. 

2018. október 18. Végh Tamással, a Szent Antal Bormúzeum vezetőjével 
folytattam megbeszélést az ingatlannal kapcsolatban. 

2018. október 18. Bolla Alberttel, Raposka Község Polgármesterével 
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folytattam megbeszélést a Tapolcát a Balatonnal 
összekötő kerékpárút pályázattal kapcsolatban. 

2018. október 19. Hutter Sándorral, a Balavíz Kft ügyvezető igazgatójával és 
Ihász Csabával folytattam megbeszélést a Malomtó  
kezelésével kapcsolatban.  

2018. október 19. Király Csanáddal, a Dobó Lakótelep Családjaiért 
Egyesület elnökével folytattam megbeszélést.  

2018. október 23. Ünnepi megemlékezésen vettem részt a Katonai 
Emlékparkban.  

2018. október 24. Időskorúak Tanácsadó Testülete ülésén vettem részt. 

2018. október 25. Molnár Csaba Bertalan lelkésszel folytattam megbeszélést. 

2018. október 25. Szépkorút köszöntöttem. 

2018. október 26. Észak- és Közép-Dunántúli szennyvízelvezetési és -
kezelési fejlesztés című projekt nyitó rendezvényén 
vettem részt a Tamási Áron Művelődési Központban. 

2018. október 27. A TIAC VSE 1972-73-ban bajnokságot nyert csapata 
tiszteletére rendezett találkozón vettem részt a Városi 
Sporttelepen.  

2018. október 30. Egészség Érték című előadáson vettem részt a Városi 
Moziban. 

2018. november 5. Hutter Sándorral, a Balavíz Kft ügyvezető igazgatójával 
folytattam megbeszélést a Malomtó  kezelésével 
kapcsolatban. 

2018. november 5. Sáry Andrással folytattam megbeszélést.  

2018. november 6. Munkaadói egyeztető megbeszélésen vettem részt a 
Tamási Áron Művelődési Központban.  

2018. november 7. Tankerületi Tanács alakuló ülésén vettem részt a 
Balatonfüredi Tankerületi Központban. 

2018. november 7. Tapolcai Járdányi Pál Zenei Alapfokú Művészeti Iskola 
névfelvételének és az épület átadásának 30. évfordulós 
ünnepségén vettem részt. 

2018. november 9. Benács Lajossal és Varga Károlynéval, a Tapolcai 
Városszépítő Egyesület képviselőivel folytattam 
megbeszélést. 

2018. november 9. Tapolcai Honvéd Bajtársi Egyesület 45 éves fennállásának 
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évfordulója alkalmából rendezett ünnepségen vettem 
részt a Városi Moziban és az Artemisz Panzióban. 

2018. november 9. Szent Márton köpenye című rendezvényen vettem részt a 
Nagyboldogasszony Római Katolikus Általános 
Iskolában.  

2018. november 10. Pályaorientációs napot nyitottam meg a Tamási Áron 
Művelődési Központban. 

2018. november 12. Orbán Tiborral és Podányi Tiborral a Szent Borbála napi 
ünnepség megrendezésével kapcsolatban folytattam 
megbeszélést. 

2018. november 12. Bárdos Napok megnyitó ünnepségén vettem részt a 
Tapolcai Bárdos Lajos Általános Iskolában. 

2018. november 13. A Szociális Munka Napja alkalmából rendezett 
ünnepségen vettem részt a Városi Moziban.  

  

 
Lévai József alpolgármester fontosabb tárgyalásai és programjai:  
    
2018. október 15. Fogadóórát tartottam. 

2018. október 17. SECAP egyeztetésen vettem részt Veszprémben. 

2018. október 17. Helyi Védelmi Bizottság ülésén vettem részt. 

2018. október 18. A Városi Strand és a Vásárcsarnok fűtésével kapcsolatos 
megbeszélésen vettem részt a Szatmári Kft képviselőjével. 

2018. október 24. CLLD képzésen vettem részt a Tamási Áron Művelődési 
Központban. 

2018. október 25. CLLD képzésen vettem részt a Tamási Áron Művelődési 
Központban. 

 
 
Kozma Henrik alpolgármester fontosabb tárgyalásai és programjai:  
    
2018. október 29. Fogadóórát tartottam. 

  

 
Tájékoztatom a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a lejárt határidejű határozatokról 
nem készült beszámoló, mert az októberi ülés óta az előterjesztés készítéséig egy 
határozatnak sem járt le a határideje.  
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Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a beszámolót megvitatni, és a határozati 
javaslatot elfogadni szíveskedjen. 
 
 

 H A T Á R O Z A T I    J A V A S L A T 
 

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-
testülete a tisztségviselők fontosabb 
tárgyalásairól szóló beszámolót elfogadja.  
 
 

Tapolca, 2018. november 15. 
 
 
 
   Dobó Zoltán   
   polgármester 
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